
新機王HK$2,000 早鳥優惠條款及細則 

1. 新/舊客戶(“客戶”)於 2023 年 8 月 18 日至 9 月 14 日，上台/續約/升級指定 SUPREME 

5G 月費計劃(“計劃”)並於上台/續約/升級日起計 7 天內以信用卡繳交 HK$500 預付金

額以享以下早鳥優惠，包括：

 可獲 HK$2,000 折扣優惠以購買指定機王系列型號手機乙部(同系列不限型號)

 保証於機王公開發售日起計 7 天內取指定型號手機

2. 客戶需簽定不少於 24 個月合約。

3. 客戶需於 2023 年 9 月 14 日或之前啟動帳戶。

4. 指定服務計劃不包括 5G 寬頻服務/員工月費計劃/共享計劃之副卡。

5. 每個合資格電話號碼只可參與此優惠乙次。

6. HK$500 預付金額只可作日後繳付賬單之用。

7. 有關新機王系列手機 HK$2,000 折扣，以建議零售價計算。

8. 保證 7 天內取機只限指定機王型號，手機型號將因應供貨量而有所更改，恕不另行通知。

保證 7 天是指由在香港公開發售日期起計。

9. 客戶會在機王香港公開發售日 7 天內獲派指定機王手機型號，客戶如在限期內選擇不購

買，將當放棄 7 天內取機保證處理，HK$500 預付金額會安排作日後繳付賬單之用。

10. 指定手將以隨機方法分配，客戶不可轉換或更改其他顏色/型號。

11. 此手機折扣優惠按客戶繳交 HK$500 預付金額時間，以先到先得形式進行。預付金額時

間以 SUPREME 系統之時間為準。

12. 此手機折扣優惠只適用於購買即將推出之指定機王系列型號手機乙部，有效期至 2023 年

12 月 31 日止。逾期無效。

13. 此手機折扣優惠不可與其他手機折扣優惠同時使用。

14. 此手機折扣優惠不可兌換現金、退款或作現金及任何形式找續。

15. 此手機折扣優惠不可轉讓及轉售，僅限已選購相關服務計劃登記人為本人使用。

16. 優惠有限，先到先得，額滿即止。

17. 此優惠只限以香港身份証登記上台之客戶。

18. SUPREME 保留隨時修改本優惠之詳情﹑服務條款及細則，優惠如有更改，恕不另行通

知。

19. 如有任何爭議，SUPREME 保留最終決定權。



Master Handset HK$2,000 Early Bird Offer Terms & Conditions 

1. New/Existing customers (“Customers”) who subscribe/renew/upgrade to the designated 
SUPREME 5G monthly plan ("Plan") in the period from 18 August 2023 till 14 September 
2023, and make a prepayment of $500 within 7 days from the plan subscribed / renewal /
upgraded date by credit card to get the Early Bird Offer (“Offer”) on the purchase of 
designated handset model of Master Handset Series (“Designated Handset”), will enjoy the 
following:

 Entitle to a HK$2,000 handset discount when purchasing a handset model of designated 
Master Handset Series (any model of the new Master Handset Series)

 A guarantee to get the designated master handset within 7 days from the official open 
sales day.

2. Customers must be committed to at least a 24-month duration contract.
3. Customers must activate the account on or before 14 September 2023.
4. This offer excludes 5G Home Broadband Service plan, Staff Plan and Secondary SIM of 

Multi-SIM plan.
5. Each eligible mobile number can enjoy this offer once only.
6. The designated handsets sold to customers are assigned randomly and customers cannot 

switch or change to other colors/models.
7. The $500 prepayment can be used for bill payment only.
8. The handset discount HK$2,000 on the new Master Handset Series is based on the 

suggested retail price.
9. The 7-day guarantee is limited to selected coming Master Handset Series only, with the 

possibility of handset models changing from time to time due to stock availability without any 
prior notice. The 7-day guarantee also refers to the selected coming Master Handset Series 
available for sales in Hong Kong.

10. Selected handset model will be assigned to the customer within the 7-day period. If 
customers choose not to purchase the assigned handset within a certain period, it would be 
deemed that they have withdrawn their right to get the phone within the 7-day guarantee 
period. HK$500 prepayment will be credited to the customer's billing account towards 
settling their bill payment.

11. This handset discount is offered on a first-come, first-serve basis with reference to the
HK$500 prepayment time recorded in SUPREME system as final.

12. The handset discount is applicable to selected coming Master Handset Series only, and 
valid until 31 Dec, 2023.  Any unused handset discount will be forfeited upon expiry.

13. The handset discount cannot be enjoyed in conjunction with other handset discount offers.
14. The handset discount is non-refundable, and no change will be given either in cash/product 

or in other form.
15. The handset discount is not transferable and not for resale. It is redeemable only by the 

person whose name is the same as the registered name of the subscribed service plan.
16. This handset discount is offered on a first-come, first-serve basis, while stocks last.
17. This handset discount offer is only applicable to HKID subscribers.
18. SUPREME reserves the right of final decision in case of disputes or changes of the offer 

without any prior notice.
19. SUPREME shall have the final decision in case of any dispute.




